
Ustava, program skupščine,
črne gradnje in Grubelič

Šesta skupna seja Skupš-
čine občine Grosuplje v sre-
do, 14. novembra, je poteka-
la dokaj mirno. Delegatskih
vprašanj, pobud in predlo-
gov je bilo tokrat relativno
malo. Poslanci so soglasno
potrdili dnevni red.

Razrešili so dosedanjega
člana izvršnega sveta in
predsednika Komiteja za na-
črtovanje prostora in varstvo
okolja Jožeta Novaka, se mu
zahvalili za dosedanje delo
in z ralativno večino izvolilii
novega člana IS za to po-
dročje, to pa je Janez Skar-
lovnik, gradbeni tehnik iz
Ljubljane, ki bo funkcijo
opravljal poklicno.

Osrednja točka je bila raz-
prava o osnutku ustave Re-
publike Slovenije. Statutar-
no pravna komisija skupšči-
ne je posredovala svoje pri-
pombe, predloge in stališča
k osnutku ustave. iz katerih
je mogoče posebej izpostavi-
ti njihovo mnenje, da naj ima
vsak državljan republike
Slovenije pravico do osnov-
nega zdravstvenega in soci-
alnega varstva, obseg pravic
pa bi opredelili z ustreznim
zakonom. Predlagajo enodo-
mi parlament s 120 poslanci
in regionalnim korektivom,
podprli so parlamentarni si-
stem z neposrednimi volitva-
mi predsednika republike.
Delegat iz liberalno-demo-
kratske stranke je povedal,
da ima stranka pomisleke in
predloge v zvezi z regionaliz-
mom, delegat zelenih pa je
zahteval, da v predloge sta-
tutarne komisije vnesejo nji-
hove dogovorjene pripombe.

ki so bile sicer podane kot
ločene, to pa so spremembe
v preambuli k ustavi, pouda-
rek na suverenosti posamez-
nega državljana in predlog
demilitarizacije. Vsi predlogi
bodo poslani na republiško
komisijo, kjer sprejemajo tu-
di vse direktne predloge ob-
čanov.

Zbori skupščine so potem
obravnavali predlog progra-
ma dela skupščine Grosup-
lje za IV. tromesečje 1990 in
I. tromesečje 1991. K progra-
mu bo dodan tudi predlog,
da bo ena izmed nalog tudi
občinski program spodbuje-
vanja nastajajočega družin-
skega podjetništva in dru-
žinskih kmetij, kar je tudi si-
cer gospodarska prioriteta
občine in predsednika IS ob-
čine.

Program sta izdelala pred-
sedstvo in izvršni svet na
podlagi opredeljenih priori-
tet razvojnih programov in
usmeritev.

Razprava, ki je sledila, se
je vrtela okrog novega pred-
loga, o organizaciji in delov-
nem področju upravnih or-
ganov občine, ki se deli na
oddelek za gospodarstvo in
družbene dejavnosti, upravo
za družbene prihodke, komi-
te za varstvo okolja in ureja-
nje prostora, geodetsko
upravo in oddelek za
obrambne, notranje in obče
zadeve.

Zavod za urbanistično na-
črtovanje je skupščini podal
poročilo o nedovoljenih, t. j .
črnih gradnjah v občini. Iz-
kazalo se je, da je tega v obči-
ni precej, pritiski se celo na-

daljujejo, občinska inšpekci-
ja pa je glede na »simbolične
kazni« skorajda nemočna.

Po poročilu o delu inšpek-
cijskih služb v prvih devetih
mesecih 1990, se je razvila
žolčna razprava. Demos po-
ročila ni nameraval sprejeti,
skupščina pa v tistem tre-
nutku ni bila več sklepčna,
zato nekaj zadnjih točk niso
več obravnavali.

Družbenopolitični zbor pa
je nadaljeval s svojim delom,
saj je moral odgovoriti na
zahtevo temeljnega tožilstva
v Ljubljani in njihovo proš-
njo, da naj omogoči preiska-
vo ob kazenski ovadbi San-
dija Grubelica, ki je osum-
ljen kaznivega dejanja golju-
fije po 13. odstavku 171. čle-
na kazenskega zakona RS.

Po daljši razpravi in po-
udarku na tem, da je afera
Trend v javnosti izjemno od-
mevna in presega občinske
meje, da je občinska vlada in
»nova oblast« s strani novi-
narjev obtožena kompromi-
tiranosti, da je povzročena
velika škoda gospodarstvu
in še posebej privatnemu po-
djetništvu v občini, so vsi
poslanci družbenopolitične-
ga zbora, katerega član je tu-
di Sandi Grubelič, enoglas-
no glasovali, da se mu začas-
no odvzame poslanska imu-
niteta in omogoči preiskavo,
ki naj bi dokazala ali ne, nje-
govo eventualno krivdo.

S to točko so grosupeljski
poslanci končali z razprav-
ljanjem in nedorečene stvari
prepustili naslednji skupš-
čini.
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